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1. Styrelsen	informerar	
- Olof	inleder	mötet	med	lite	kort	information	om	hur	sommaren	har	varit,	att	antalet	barn	

har	sjunkit	jämfört	med	tidigare	år	men	att	det	kommer	starka	trupper	underifrån	
	

2. Ekonomi	
- Generellt	fortsatt	god,	men	intäkterna	från	LOK	kommer	att	bli	mindre	i	år	då	vi	inte	har	

lika	många	aktiva	ungdomar	
- Silverpaketet	på	Laget.se	har	mottagits	väldigt	positivt	av	lagen	och	det	är	många	ledare	

som	nyttjat	de	möjligheter	som	detta	medför.	Framför	allt	kallelser	till	träningar	och	
matcher	har	använts	av	de	flesta	lag	och	även	närvarorapporteringen	direkt	i	Laget.se	
som	sedan	tankas	över	till	andra	system	i	stället	för	att	rapportera	på	två	ställen.	
Till	vårens	ledarträff	planeras	en	”Silver-paket-skola”	där	vana	användare	får	visa	och	
beskriva	de	olika	funktionernas	olika	användningsområden	och	fördelar.	
	

3. Material	
- Fredrik	beskriver	att	det	varit	ett	litet	”mellanår”	i	samarbetet	med	Intersport,	då	det	

varit	lite	turbulent	på	deras	Teamavdelning	med	avhopp	kombinerat	med	svårigheter	att	
få	hem	grejer.	Flickor	och	Pojkar	2010	har	fortfarande	inte	fått	sina	
överdrags/träningskläder	som	beställdes	i	juni.	Intersport	har	dock	gått	med	på	att	ingen	
behöver	hämta	ut	dem,	men	OM	de	som	beställt	väljer	att	göra	det	får	de	köpa	plaggen	
för	50:-/plagg	
Övrigt	gällande	material	kritiserades	viss	bollkvalité,	men	de	senaste	bollarna	som	
lämnats	ut	var	inte	bara	snygga	att	se	på	utan	de	höll	en	god	kvalité	med.	
	

4. Projekt	tillsammans	med	FF	&	VFF	
- Per	Åström	och	Olof	informerar	om	detta	projekt	som	behandlar	implementering	och	

utbildning	av	ledare	i	SUP,	SpelarUtbildningsPlan	som	SvFF	har	utvecklat.	Projektet	är	
uppbyggt	på	så	vis	att	VFF	genom	Per	Eliasson	utbildar	en	till	två	”utbildare”	i	föreningen	
vid	en	till	två	tillfällen	som	i	sin	tur	utbildar	vidare	i	de	egna	leden,	förslagsvis	under	
våren.	Sportkommitténs	Per	Åström	var	deltagande	vi	uppstartsträffen	för	projektet	och	
var	väldigt	positiv	och	ser	det	som	en	fin	möjlighet	att	få	erbjuda	våra	ledare	ytterligare	
utbildning	på	ett	bra	sätt.	Dessutom	får	föreningen	stöd	för	deltagandet	i	detta	projekt,	
till	vilken	viss	del	skall	användas	som	ersättning	för	de	timmar	som	de	tänkta	utbildarna	
lägger	ner.		

- Oscar	Ersson	hakade	på	projektet	och	de	övriga	ledarna	tar	med	sig	tankarna	och	
återkommer	i	ett	senare	skede	med	ett	eventuellt	deltagande.	

	
5. Sportkommittén	informerar	

- Utkast	Policy,	ledare	och	Spelarutveckling	SIK	
Per	Åström	har	utarbetat	en	sammanfattande	utkast	till	riktlinje	och	stöd	för	Ledare	och	
Spelarutveckling	som	han	guidade	oss	igenom	och	där	han	kortfattat	beskriver	det	stöd	
som	finns	för	föreningens	ledare	i	policyn	samtidigt	som	den	beskriver	de	olika	



	
utvecklingsfaserna	för	barnen	i	olika	åldrar.	Där	kan	ledarna	finna	stöd	i	det	arbete	de	gör	
samtidigt	som	de	via	tipsen	kan	utveckla	sina	träningar	gentemot	den	ålder	som	barnen	
befinner	sig	i.		

	
Även	syftet	utfallet	kring	de	gröna	korten	diskuterades.	Många	har	olika	uppfattning	om	
dessa	och	frågan	är	om	syftet	med	dem	blir	det	som	det	är	tänkt.	Vissa	ledare	har	till	och	
med	delegerat	ut	ansvaret	till	föräldrar	i	publiken	då	de	egna	ledarna	inte	funnit	
möjlighet	i	en	matchsituation	att	kunna	hinna	med	att	se	vem	som	förtjänat	dessa.	Likaså	
om	de	kanske	har	blivit	en	snackis	i	gruppen	om	att	vissa	fått	och	vissa	inte,	vilket	flyttar	
fokus	från	de	som	fått	de	och	varför	till	de	som	INTE	fått	de	och	varför	det	är	så.	
Sammanfattningsvis	så	kom	gruppen	fram	till	att	detta	är	ett	klart	utvecklingsbart	projekt	
med	stora	förbättringsmöjligheter.		

	
6. SISU/Alexandra	Nilsson	–	Ledarutveckling	

- Alexandra	gjorde	en	gruppövning	med	ledarna	där	frågorna	bollades	i	mindre	grupper	
kring	varför	man	är	ledare,	vad	man	själv	känner	att	man	vill	utveckla,	etc.	Ett	tillfälle	att	
utbyta	lite	erfarenheter	mellan	ledarna	och	det	kom	fram	att	det	vore	bra	om	det	fanns	
ytterligare		tillfällen	för	djupare	konversationer	mellan	ledarna	där	det	kunde	utbytas	
erfarenheter	och	guidningar.		
Filmvisningen	gick	sådär	dock…	

	
7. Avslutande/Övrigt	

- Tidigare	fanns	det	Stämningsgårdens	dag	där	ett	visst	lag	ordnade	en	heldag	i	fotbollens	
tecken	och	tanken	på	en	nystart	för	detta	bollades.	Konceptet	dog	tidigare	ut	i	brist	på	
engagemang	från	föreningens	lag	trots	chans	till	punktförtjänst	till	lagkassan.	Men	grillen	
finns	redo	ifall	någon	ledare/lag	känner	sig	redo	för	ett	omtag	i	frågan	inför	kommande	
säsong.	

8. Middag	på	O´learys	
- Hyfsat	samlad	trupp	traskade	vidare	till	O´learys	för	intag	av	höstens	”ledarburgare”	

	


